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Plats: Zoom 
Tid: kl. 11.00  
 

   
§ 1 Mötet öppnas 
 
Samfundets ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Val av mötesordförande 
 
Samfundets ordförande, Jonathan Weidow, valdes till mötesordförande. 
 
§ 3 Val av mötessekreterare 
 
Samfundets sekreterare, Joakim Cederkäll, valdes mötessekreterare. 
 
§ 4 Val av två justeringspersoner 
 
Staffan Yngve och Susanne Tegler valdes till justeringspersoner. 
 
§ 5 Fastställande av dagordning 
 
En övrig fråga hade inkommit från Leslie Pendrill ang. förslag till stadgeändring.  
 
Efter detta konstaterande fastställdes dagordningen enl. det förslag som publicerats på samfundets 
websida. 
 
§ 6 Mötets stadgeenliga utlysande 
 
Årsmötet befanns vara stadgeenligt utlyst. 
 
§ 7 Verksamhetsberättelse för år 2020 
 
Sekreteraren presenterade verksamhetsberättelsen för år 2020 vilken därpå lades till handlingarna. 
 
§ 8 Förvaltningsberättelse för år 2020 
 
Samfundets skattmästare, Lage Hedin, presenterade förvaltningsberättelsen för år 2020 vilken 
därpå lades till handlingarna. 
 
§ 9 Revisorernas berättelse 
 
Skattmästaren presenterade revisorernas berättelse. Revisorerna befann räkenskaperna i ordning 
och föreslog att styrelsen och skattmästaren beviljas ansvarsfrihet. 
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§ 10 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för 2020 
 
Ordföranden föreslog att årsmötet beviljar styrelsen och skattmästaren ansvarsfrihet för år 2020. 
 
Årsmötet biföll förslaget. 
 
§ 11 Medlemsavgifter för år 2022 
 
Skattmästaren föreslog oförändrade medlemsavgifter för år 2022. 
 
Årsmötet biföll förslaget. 
 
§ 12 Valberedningens förslag till styrelse för Svenska Fysikersamfundet perioden 2022 - 
2024 
 
Kerstin Ahlström, ledamot i valberedningen, presenterade valberedningens förslag till ny styrelse 
för perioden 2022 - 2024. Förslaget lades därpå till handlingarna. 
 
§ 13 Övriga frågor 
 
Leslie Pendrill presenterade förslag till ändring i stadgarna, dels gällande smärre språkliga 
förändringar men också en mer principiell skillnad där tidigare formuleringar av verksamhetens 
syfte eventuellt kunde uppfattas uttrycka ett motsatsförhållande mellan fysiker aktiva inom olika 
delar av samhället. Den nya formuleringen undviker ge sådant intryck. 
 
Förslaget diskuterades och årsmötet beslutade byta ut ordet "akademin" i förslaget till "universitet 
och högskolor". 
 
Med denna förändring beslutade årsmötet att förslaget kan framläggas för beslut vid nästa 
årsmöte. 
 
§ 14 Mötet avslutas 
 
Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
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